
Corominas demana uni� i consens per a la variant d«Olot

Considera que la nova carretera reduiria de manera considerable la

sinistralitat al centre de la ciutat

Corominas demana que la falta d«entesa no aturi una

obra urgent.

OLOT | XAVIER VALERI

L'alcalde d'Olot, Josep Maria Corominas (CiU), demana que

s'acabin els petits debats sobre el tra�at de la variant d'Olot per

aconseguir activar les obres d'una vegada. ÇNo podem destinar

diners a un t�nel que va d'enlloc a enllocÈ �s la resposta que troba

el primer edil quan va a reclamar la variant a les conselleries i les

direccions generals. Segons ell, la falta d'un consens �s l'excusa

que els seus interlocutors troben per no destinar diners a una obra que tothom reconeix com a molt necess�ria,

per� que de moment no ha passat de projectes.

Pel que fa a estudis, l'alcalde enumera que el projecte constructiu de la variant d'Olot est� acabat, falta aclarir la

zona de Codella, la Vall d'en Bas f ins als t�nels de Bracons (tram conegut com a variant de les Preses), i l'enlla�

-de responsabilitat estatal- que va des de l'actual carretera de Riudaura f ins a l'A-26 , rotonda de can

Tressserras. Sobre els projectes, Corominas valora: ÇCom m�s aviat estiguin acabats, m�s for�a tindrem a l'hora

de demanar inversionsÈ, diu.

En refer�ncia a les alálegacions presentades a la primavera pel Consell Comarcal de la Garrotxa, Olot i els grups

pol�tics de l'Ajuntament d'Olot (excepte ERC), Corominas recorda que no han estat contestades.

Respecte a la dif icil inclusi� de la variant al Pressupostos de la Generalitat del 2016 i 17, diu: ÇJo estic per fer-los

canviar d'opini� i posar-hi la variantÈ. Corominas valora que la variant seria un factor impor tant per a la reducci�

de la sinistralitat. ÇCada dia 40.000 vehicles travessen Olot; si hi hagu�s la variant, en serien la meitatÈ, af irma.

Segons ell, la reducci� tranquilálitzaria el tr�nsit per Olot. Calmar el tr�nsit �s un dels principals ingredients per a

la reducci� de la sinistralitat a Olot.

Els accidents dins de l'�rea urbana des de fa d�cades s�n un problema per a l'Ajuntament. Una preocupaci� que

en els darrers mesos ha tingut una punta de consideraci�, amb tres mor ts per atropellament i encara alguns

altres atropellaments amb ferits lleus.

Els darrers atropellaments, segons Corominas, han provocat diferents reunions t�cniques. Quan tinguin

conclusions, els t�cnics les exposaran a l'alcalde. Les reunions fetes f ins ara s�n passos previs a la Junta Local

de seguretat, demanada per tractar els darrers accidents. ÇM'agradaria que hi pogu�s ser el consellerÈ,

considera Corominas. A?falta de la variant, l'alcalde precisa que continuaran fent campanyes de conscienciaci� i

d'aplicaci� d'aparells electr�nics al tr�nsit.
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